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Onderwerp: Bijdrage Zoete Toekomst Texel 

Vraag 

1. (idem als Texels Belang): Is er al duidelijkheid over de aanvraag waddenfonds?   

 

2. Wat zijn de scenario’s als het Waddenfonds geen bijdrage levert? 

 

3. Waar bestaat het onderzoek waar wij een bijdrage aan gaan doen uit? Is dit bijvoorbeeld een 

proefopstelling? 

 

4. Eerder namen agrariërs ook initiatieven met bovengrondse opslag van water. En ook is in 2018 

gestart met het ontwikkelen van een water netwerkknooppunt zoet-zout (zie plaatje hieronder). 

Hoe staat het met die initiatieven, wat zijn de ervaringen?  

Antwoord 

 

1. Nee, er is nog geen besluit van het Waddenfonds om een bijdrage te doen. Dat besluit 
wordt half juni verwacht. 

 

2. Als er geen bijdrage vanuit het Waddenfonds is de verwachting dat het project geen 
doorgang kan vinden. 
 

3. Het onderzoek waar een bijdrage voor gevraagd wordt is om een grootschalige proef te 
doen met de ondergrondse opslag van zoet water. Er is een theoretisch onderzoek gedaan 
of het op Texel mogelijk zou moeten zijn, dat bleek het geval. Als vervolg daarop wordt 
nu voorgesteld een grootschalige praktijkproef te doen. 

4. In de bijlage de resultaten van de proef van bovengrondse opslag van water. Het zoet-zout 
knooppunt is nog niet gerealiseerd. 

 


